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Správa o činnosti Oblastného futbalového zväzu Michalovce 

od ostatnej riadnej konferencie ObFZ za obdobie od 1.7.2023 do 31.12.2023 

 

Vážení delegáti konferencie, milí hostia! 

  

   Konferencia ObFZ je najvyšším orgánom ObFZ. Jej členmi sú 10. zástupcovia FK územne patriacich pod 

ObFZ Michalovce z jednotlivých súťaží.  

 Dnešná konferencia sa koná v období zimnej prestávky v našich majstrovských futbalových súťažiach, ale 

v plnom prúde sú rôzne turnaje v mládežníckych kategóriách, čo nás veľmi teší. Počas zimnej prestávky sme 

organizovali 37. ročník Vianočného turnaja v halovom futbale v kategórii U15. V súčasnosti prebiehajú turnaje 

v malom futbale v kategóriách mladších žiakov U13 a v kategórii prípraviek U11. V mesiacoch február-marec budú 

prebiehať turnaje na umelej tráve v kategórii dorastenci. ObFZ touto cestou chce prilákať viac mladých futbalistov do 

hál, či na ihriská s UT aj v zimnom období. Dňa 13.1.2024 sme organizovali turnaj v halovom futbale aj v kategórii 

mužov. Pri tejto príležitosti by som chcel spomenúť prácu ObFZ, ktorý v tomto roku oslavuje 30. výročie svojho vzniku 

a chystá aj dôstojnú oslavu, ktorá sa uskutoční 23.2.2024 v reštaurácii Bažant, na ktorú Vás všetkých srdečne pozývam. 

O samotnej práci ObFZ a hlavne jeho komisií sa budem venovať v tejto správe v nasledujúcich bodoch. Predtým by 

som chcel spomenúť jednu dôležitú skutočnosť, o ktorej už asi viete z informácii na našej webovej a fcb stránke a to je 

predaj budovy ObFZ MI. Dňa 23.1.2024 došlo k odovzdaniu budovy ObFZ Michalovce po jej predaji a podpise kúpno-

predajnej zmluvy o prevode vlastníctva dňa 16.1.2024. Novými majiteľmi je spoločnosť farma JASENISKO s.r.o., 

Blatné Remety 96, 072 44 Blatné Remety. V týchto dňoch prebieha odovzdanie budovy novým majiteľom a rokovania 

o výške nájmu miestnosti využívaných ObFZ MI. Podľa toho sa následne rozhodne, či ObFZ MI bude naďalej sídliť 

v tejto budove, alebo sa presťahuje do nových priestorov.  

V poslednom období došlo k úpravám rôznych poriadkov a predpisov SFZ, o čom vás bude informovať sekretár ObFZ 

s predsedami jednotlivých komisii v nasledujúcom programe. 

 

 Ostatná riadna konferencia ObFZ sa uskutočnila v piatok 14.7.2023 v Reštaurácii VÝŠKOVÁ, Nám. 

Slobody 3, Michalovce. Zúčastnili sa jej 8 delegáti (zástupcovia) FO-FK.  

 Konferencia prijala celkom 15 uznesení. Konferencia uložila predsedovi VV ObFZ vyhodnotiť ju na 

najbližšom zasadnutí VV ObFZ aj s riešením diskusných príspevkov, čo bolo splnené.  

Riešenie návrhov z ostatnej konferencie VV-om:  

 Na 2. zasadnutí riadnej konferencie v diskusii vystúpil: 

 Ján Špivák (podpredseda ObFZ) - ktorý prítomných informoval o podpore a dotácii mládežníckych turnajov 

zo strany VsFZ, o spôsobe striedania v stretnutiach žiakov súťaží VsFZ 2023/2024 a o dotáciách SFZ na podporu 

infraštruktúry FO-FK. 

 Vladimír Praščák (člen konferencie ObFZ) - ktorý vyzval ObFZ na väčšiu podporu a dotácie pre mládežnícke 

družstva súťaží ObFZ 2023/2024. 

 Po konferencii sekretár ObFZ spracoval zápis z konferencie, ktorý svojimi podpismi overili na konferencii schválení 

overovatelia zápisu. Informácie o konferencii boli zverejnené v ÚS ObFZ. Základné materiály z nej boli zverejnené na 

webovej stránke ObFZ - futbalnet. 

 

 V ďalšom sa v stručnosti zmienim o činnosti ďalších orgánov ObFZ, ktorú medzi konferenciami ObFZ 

riadil 7-členný Výkonný výbor ObFZ Michalovce.  

 Výkonný výbor (VV) mal v hodnotenom období 5 svojich zasadnutí zvyčajne v druhý pondelok. V mesiaci 

august 2023 sa z dôvodu neprítomnosti viacerých členov VV a sekretára zasadnutie nekonalo. Na zasadnutia VV boli 

prizývaní predseda RK, sekretár ObFZ a podľa potreby aj predsedovia ďalších komisií (väčšinou len KR, ŠTK, DK). 

Na nich sa prerokoval program v zmysle plánu zasadnutí ObFZ na 2. polrok 2023 a v zmysle pozvánky na príslušné 

zasadnutie. VV na každom zasadnutí hodnotil realizáciu uznesení, priebeh súťaží, činnosť jednotlivých komisií a 

sekretariátu za obdobie od predchádzajúceho zasadnutia VV, operatívne riešil aktuálne otázky ObFZ (materiálne 

vybavenie, nájomné, organizovanie podujatí a rôznych akcií). 

 Prenos informácií z konferencií SFZ a VsFZ na zasadnutiach VV zabezpečoval predseda ObFZ (členmi 

konferencie VsFZ za ObFZ Michalovce sú v tomto 4-ročnom funkčnom období okrem neho aj Ján Mano sekretár ObFZ 

a Marek Michlovič z ŠK Strážske) a zo zasadnutí VV VsFZ Ján Špivák (člen VV VsFZ). 

   Po každom zasadnutí VV sekretár ObFZ spracoval zápis zo zasadnutia, ktorý z ObFZ e-mailom zasielal 

členom VV a predsedom komisií. Základné informácie o jednotlivých zasadnutiach VV boli zverejňované v ÚS a na 

webovej stránke ObFZ - futbalnet.   

 

Na riadení súťaží a organizovaní podujatí v rámci ObFZ mali svoj podiel aj jednotlivé komisie ObFZ, 

ktoré riadia činnosť ObFZ medzi zasadnutiami VV ObFZ. V ďalšom sa stručne zmienim o činnosti jednotlivých 

komisií ObFZ v hodnotenom období.  



 

Komisia rozhodcov (KR) - Pracovala pod vedením Ing. Miloša Fedáka. 

KR pracovala v zložení Maroš Kurták - člen KR, Ján Mano - lektor a pomocný člen. 

Komisia sa nestretávala, všetky podstatné veci sa riešili mailom/telefonicky. Obsadzovací úsek mal na starosť Miloš 

Fedák pre mužské stretnutia a Maroš Kurták pre mládež. 

Pochvaly na výkon R a D:21x 

Sťažnosť na výkon R: 3x 

Zmena delegovanej osoby: 4x 

Žiadosť o odborné stanovisko pre iné komisie: 3x 

Komisia rozhodcov prejednala všetky prijaté podnety zo strany klubov, rozhodcov a delegátov na svojich stretnutiach, 

ktoré sa konali každú stredu online formou. V prípade potreby vzhliadnutia videozáznamu sa zostrih situácie posielal na 

mailové adresy členov a situácia sa vyhodnotila hlasovaním. 

Komisia rozhodcov vyvíjala aktivity pri snahe prilákať mladých perspektívnych rozhodcov a organizovala rôzne 

stretnutia - napríklad účasť na tréningoch dorasteneckých klubov, tlač rôznych propagačných materiálov a rovnako 

využívala sociálne média (Facebook, Instagram) aby aj touto formou oslovila verejnosť. KR spolupracovala s 

Východoslovenským futbalovým zväzom a rovnako Slovenským futbalovým zväzom, ktorí vyvíjajú podobné aktivity 

na prilákanie nových R. 

Rozhodcovia nášho zväzu, ktorí pôsobia vo vyšších súťažiach (VsFZ, SFZ) sa zúčastnili turnaja rozhodcov a delegátov 

v Prešove, kde obsadili 3.miesto a aj takouto formou reprezentovali náš okres. 

KR organizovala letný doškoľovací seminár, ktorého hlavnou náplňou bolo informovať o zmenách pravidiel futbalu, 

doškoliť rozhodcov a delegátov pri podstatných témach, kde KR videla najväčšia nedostatky a zanalyzovať chybné 

rozhodnutia R zo zápasov našich súťaží. 

Na záver musí KR konštatovať, že celosvetový trend poklesu hráčov a taktiež rozhodcov je vo veľkej miere 

odzrkadlený aj v našom okrese, kde máme výrazný podstav rozhodcov. Tento zlý stav začala riešiť UEFA, rovnako 

SFZ a VsFZ, no potrvá nejaký čas, kým sa jednotlivé kroky dostanú k nám do okresných súťaží. Z tohto dôvodu je KR 

nútená vykonávať naďalej činnosť, aby oslovila verejnosť a prilákala do svojich radov nových R a D.  

 

 Športovo-technická komisia (ŠTK) - Komisiu ŠTK riadil Jozef Bali-Jenčík.   

Tá zabezpečovala kontrolu zápisov zo stretnutí v ISSF po športovo-technickej stránke, riešila žiadosti o zmenu 

termínov stretnutí, potvrdzovala žiadosti o štart vekovo mladších hráčov za družstvá dorastencov i za družstvá mužov, 

ako aj súhlasy vekovo mladších hráčov v súťažiach žiakov. Tajomník komisie v ISSF zabezpečoval evidenciu uznesení 

a poplatkov ŠTK do zberných faktúr v ISSF. Aj v tejto sezóne ŠTK organizuje už 22. ročník súťaže „Pohár ObFZ 

Michalovce vo futbale mužov“ pre sezónu 2023/2024, keď 1. kolo sa malo odohrať 4.-5.11.2023, ale z dôvodu 

nepriaznivého počasia sa presunulo na 3.4.2024. 2. kolo je naplánované na 10.4.2024 (prvé stretnutia) a 24.4.2024 

(odvety). 

ŠTK riešila: žiadosti o zmenu termínu / HP stretnutia: 38x, neskorý začiatok stretnutia: 2x, predčasne ukončené 

stretnutie:1x, nenastúpenie na stretnutie:4x, NŠH bez povolenia štartu hráča vo vyššej vekovej kategórii:2x, odhlásenie 

družstva zo súťaže:2x, nevygenerovanie funkcionárov v elektronickom zápise o stretnutí v ISSF:8x, námietka voči 

neoprávnenému štartu hráča, kontumácia stretnutia:4x, pokus o NŠH zistený R pred stretnutím:1x, nepripravenie 

požadovanej techniky k stretnutiu:2x, nevyloženie videozáznamu na server SFZ na futbalnet:2x. 

 

 Disciplinárna komisia (DK) - Komisiu DK riadil JUDr. Vladimír Lisák. 

DK sa v uvedenom období zišla 3-krát, vo väčšine prípadov je riešenie jednotlivých previnení riešené spôsobom "per 

rolam", návrh sankcie predloží predseda a členovia DK sa k nemu vyjadria, resp. návrh potvrdia.  

V uvedenom období riešila DK 101 rôznorodých prípadov, väčšinou sa jednalo o tresty za udelené červené karty 

respektíve tresty za 5 žltých kariet či udelenú červenú kartu po druhej žltej karte.  

V súčinnosti s  ŠTK sa vyriešili všetky priestupky, ktoré boli odstúpené od ŠTK na riešenie. 

DK pracovala v 3-člennom zložení JUDr. Vladimír Lisák, JUDr. Katarína Mižiková a Mgr. Silvia Floriánová. 

Pri ukladaní trestov sme brali do úvahy predchádzajúce tresty hráčov, ktorí boli v riešení. Do úvahy pri ukladaní sankcií 

sme v každom prípade brali aj poľahčujúce i priťažujúce okolnosti, i ekonomickú situáciu v kluboch a sme v komisii 

toho názoru, že na zjednanie nápravy a preventívne pôsobenie postačujú uložené tresty a že dôjde k zlepšeniu a 

skultúrneniu prostredia na štadiónoch. DK ObFZ riešila jednotlivé prípady individuálne, predvídateľne a snažila sa o 

nápravu previnilcov i preventívne pôsobiť na ostatných hráčov, funkcionárov a členov realizačných tímov jednotlivých 

družstiev. DK ObFZ zároveň ďakuje za spoluprácu členom ŠTK ObFZ Michalovce i KR ObFZ Michalovce, vďaka 

práci ktorých môžeme spravodlivo potrestať aj porušenia Súťažného poriadku, Rozpisu súťaže i dodatočne udeliť tresty 

hráčom, ktorým tieto neboli udelené na hracej ploche.  
  

 Matrika ObFZ - jej činnosť v ISSF ako matrikár vybavoval sekretár ObFZ.  

Matrika ObFZ v hodnotenom období vykonala týchto 182 matričných úkonov: požiadavka na oznámenie 

prihlasovacieho hesla hráča pri aktivácií hráčskeho konta v ISSF - 16; požiadavka na zmenu e-mailovej adresy 

hráča - 34; žiadosť o základnú registráciu (schválená - 17); prestup s obmedzením (zamietnutý - 4; schválený - 27); 

žiadosť o RP (zamietnutá - 9; schválená: - 72); žiadosť o registráciu/ člena SFZ (schválená - 2); žiadosť o pridanie 

tímového manažéra (schválená - 1). Tu sa chcem pristaviť pri členských poplatkoch od SR 2024/2025. 



 

 Odvolávania komisia ObFZ (OK) - Jej predsedom je Ing. Ján Šimko. 

V hodnotenom období OK neriešila ani jedno podanie na jej komisiu, či odvolanie FO-FK voči rozhodnutiu iných 

odborných komisií. 

 

 Trénersko metodická komisia (TKM) - Jej činnosť riadil Jozef Vaľko. 

V tomto období vykonávala poradenskú a kontrolnú činnosť tréningových jednotiek vo vybraných FO-FK v rámci 

ObFZ. Tiež sa podieľala na príprave a organizovaní 37. ročníka „Vianočného turnaja ObFZ Michalovce žiakov v 

halovom futbale“ pre sezónu 2023/2024 dňa 27.12.2023. V nasledujúcom období TMK pripravuje v spolupráci s TMK 

VsFZ školenie trénerov licencie „C“.          

 

Každodennú činnosť ObFZ zabezpečoval sekretariát ObFZ (Se), kde funkciu sekretára zabezpečoval Ján 

Mano. Pod jeho správu okrem iného patrilo aj: 

a) činnosť sekretariátu:  
- spracovanie úradných správ ObFZ z podkladov jednotlivých orgánov a úsekov ObFZ a ich zverejňovanie 

na stránku ObFZ - futbalnet  

- prenos najdôležitejších informácií z ÚS SFZ a ÚS VsFZ do ÚS ObFZ  

 - príprava materiálov (spracovávanie dohôd so zamestnancami ObFZ a zabezpečovanie požadovaných 

podkladov k nim; zabezpečovanie požiadaviek na nahlasovanie zamestnancov do poisťovní i na ich odhlasovanie z 

nich; spracovanie požiadaviek na úhradu faktúr a na vystavovanie faktúr; spracovanie výplat a účtovných dokladov 

ObFZ; organizačné zabezpečovanie akcií a podujatí ObFZ; príprava konferencie ObFZ a jednotlivých zasadnutí VV-u 

ObFZ; spracovanie zápisu z konferencie i z jednotlivých zasadnutí VV-u ObFZ)  

 - správa web stránky ObFZ (táto je zabezpečovaná na stránke futbalnet)  

  

 b) ekonomický úsek ObFZ: jeho činnosť zabezpečoval sekretár v spolupráci s p. Máriou Janičovou 

(účtovníčkou na dohodu), ktorej taktiež patrí naše poďakovanie za jej činnosť (nahlasovanie zamestnancov do poisťovní 

i ich odhlasovanie z nich podľa oznámených požiadaviek; zúčtovanie výplat zamestnancov ObFZ za každý mesiac a ich 

úhrady na účty; vytlačenie výplatných lístkov pre zamestnancov ObFZ za každý mesiac; zúčtovanie účtovných 

podkladov ObFZ za každý mesiac; odvody na daňový úrad a do poisťovní; úhrady faktúr; vystavovanie faktúr; 

spracovanie hospodárení ObFZ za každý štvrťrok po uplynutí príslušného štvrťroka; spracovanie požadovaných 

ekonomických výkazov, a iné).   

 Súčasťou tejto správy je aj správa o „Hospodárení ObFZ Michalovce“. Podľa uznesenia VV ObFZ mám 

dnešnej riadnej konferencii predložiť na schválenie aj hospodárenie ObFZ za celý rok 2023. 

Čo sa týka hospodárenia ObFZ za rok 2023, VV ho schválil na svojom 25. zas. dňa 8.1.2024 a uložil 

predsedovi ObFZ predložiť ho na prerokovanie najbližšej riadnej konferencii ObFZ s návrhom VV na jeho schválenie. 

ObFZ v roku 2023 hospodáril v zmysle schváleného vyrovnaného rozpočtu v časti príjmov i výdavkov po 78.100 €, 

ktorého plnenie za každý štvrťrok prerokovával VV ObFZ na svojich zasadnutiach. Stav finančných prostriedkov k 

31.12.2023 na účte v UniCreditBank bol 43.254,25 €, v pokladni 529,39 € a na termínovanom účte v Poštovej banke 

7.649,25 €, pričom príjmy boli 67.079 €, čo predstavovalo 85,89%, a výdavky 68.366 €, čo predstavovalo 87,54%. 

Z príjmov najvyššie položky boli: poplatky za náležitosti R a D - 45.117 €; poplatky a pokuty DK - 7.460 €; poplatka za 

matričné úkony - 3.646 €. Z výdavkov najvyššie položky boli: nezdaňované poplatky náležitostí R a D - 26.317 €; 

mzdové náklady - 15.342 €; ostatné služby - 6.263 €. Tu je potrebné sa kriticky vyjadriť aj k niektorým FO a FK, ktoré 

nedodržiavali termíny úhrad svojich mesačných zberných faktúr z ISSF (Veľ. Slemence, Jastrabie pri MI), z ktorých 

svoje ZF ani do 31.12.2023 za rok 2023 uhradené nemali: Porostov a Pozdišovce za 10/2023 a Pozdišovce za 11/2023.         

 VV na svojom 25. zas. dňa 8.1.2024 schválil aj rozpočet ObFZ na rok 2024 (ako vyrovnaný v časti príjmov i 

výdavkov po 75.700 €) a predkladá ho na prerokovanie dnešnej riadnej konferencii ObFZ s návrhom na jeho schválenie.      

  

Vážení delegáti, milí hostia! 

V predloženej správe bolo uvedené to, čo sa za ostatné 6 mesiace vykonalo. Vychádzal som z toho, že ObFZ o 

svojej činnosti priebežne informoval vo svojich pravidelných ÚS-ach. Táto správa poukázala nato, že aj v neľahkej, 

najmä ekonomickej situácii vieme spoločne zvládnuť všetky nástrahy doby. 

I napriek tomu ObFZ oceňuje prácu všetkých dobrovoľných funkcionárov FK-ov a členov orgánov ObFZ, 

ktorí sa podieľali na práci vo futbale v 2. polroku 2023. Osobitne ďakujem tým starostom, poslancom, ale aj 

sponzorom, ktorí majú nemalú zásluhu na tom, že futbal v našich obciach naďalej žije a prináša zábavu svojim 

priaznivcom. Prosíme delegátov konferencie, aby naše poďakovania odovzdali tým, ktorým boli adresované.  

 

Oblastný futbalový zväz Michalovce 

 

 

 

 

 

 


